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To: 5.1.2e REALE @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Tue 4/7/2020 8:08:26 AM

Subject: RE: Specifieke maatregelen pgb sociaal domein coronacrisis

Received: Tue 4/7/2020 8:08:26 AM

BE niet op top of things. Ahad echt meer beleidsinput nodig van directies, vooral jeugd, want bij jullie veel pgb.

Je gaf zelf aan dat jullie je wat gedrukt hadden bij PBG (alleen [EXER is niet genoeg). Dus enige dat ik vroeg is of er iets meer

capaciteit kan komen. That is all.

Je maakt er echt een ding van. Waarom?

Verzonden: dinsdag 7 april 2020 10:04

Onderwerp: RE: Specifieke maatregelen pgb sociaal domein coronacrisis

Was al geregeld. Dus ik begrijp het nog steeds niet.

En waarom beltfEREmMe zelf niet dan?

Verzonden: dinsdag 7 apri 10:03

Aan:IEEEXE © minvws n>
Onderwerp: RE: Specifieke maatregelen pgb sociaal domein coronacrisis

Jullie inbreng bij club EEE vas te mager enfEf had iemand nodig van jeugd. Dat is nu dus geregeld begreep ik van REA
Van: minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 7 april 2020 09:52

@minvws.nl>

lk kon je signaal niet helemaal plaatsen. Dus wat nagevraagd.

Zie onder de reactie. dus we gaan nu gewoon door op het huidige pad.

Verzonden: dinsdag 7 april 2020 09:50

Aan:

IEC EE vs.

Onderwerp: RE: Specifieke maatregelen pgb sociaal domein coronacrisis

Ik hebffERgesproken. Hierbij korte terugkoppeling.

- Samenwerking tussen Jeugd en DMO loopt goed. Dat was en is mijn beeld ook. Gelukkig ervaartffiiat ook. Gaan we

gewoon mee door.
- Het was en is nog steeds soms lastig om binnen het PGB programma het sociaal domein goed te positioneren. Dat gaan

we elkaar nu nog beter bij helpen. Zal ik ook met EEE bespreken.
- BE ontevreden over PGB en de totstandkoming van de laatste brief. Hij heeft dat richting euit. Daar komt

het signaal vandaan, maar is niet richting onze directies. EIEN zou dit denk ik moeten bespreken met en EN
Met vriendelijke groet,



206033

Verzonden: maandag 6 april 2020 22:06

aan:IEEEEDN EEC ninvvs.n>
Onderwerp: RE: Specifieke maatregelen pgb sociaal domein coronacrisis

Ik werd doorJE eebeld dat PGB team meer denkkracht van jeugd wenst. Kennelijk een signaal vanBEEN Zou jij eens

bij hem kunnen checken waar dit vandaan komt?

orIEEE


